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Zápis z Valné hromady (zasedání) Svazku obcí Tolštejn, konané dne 21.04.2023 

od 8:30 hodin v Obecním domě v Jiřetíně pod Jedlovou 

 
 
Přítomni:  Ing. Roman Forfera, Josef Zoser, Petr Hoření, Jaromír Nepovím, Jan Šimek  
 

Omluveni:  Zástupci obcí Dolní Podluží a Doubice 
 
Hosté:  Bc. Petra Vojtěchová, Bc. Renáta Ivanová Dis. 
 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Schválení programu 

3) Kontrola zápisu, plnění usnesení a úkolů z minulého zasedání DSOT 

4) Finance   -    závěrečný účet DSOT 2022 

- účetní závěrka za rok 2022  

- rozpočtová změna č. 1/2023 

- čerpání rozpočtu 1-3/2023 

5) Místní energetická koncepce – žádost o dotaci na MPO 

6) OwnYourSECAP – průběh projektu, nezbytná spolupráce 

7) Sportovní hry škol – středa 31.5.2023 – program, organizace, stav sportovišť 

8) Tolštejnské slavnosti 2023 – termín, program, organizace, financování 

9) Různé   

10) Diskuse a závěr 

 
 
Bod 1) Zahájení 
 

Josef Zoser přivítal přítomné v Obecním domě a představil jim jeho historii. Krátce hovořil 
o sportovním areálu, kompostování v obci a plánovaném budování chodníku ve směru 
k autobusové zastávce na Mejtě. 
 
 
Bod 2) Schválení programu 

 
Předseda DSOT Roman Forfera seznámil přítomné s navrženým programem. Z řad zástupců 
DSOT nebyl podán žádný návrh na rozšíření programu, jednání bude probíhat podle předloženého  
programu.  
 
 
Usnesení č. 10/2023 

DSOT schválil program zasedání.  
 

Výsledek hlasování:  pro: 5   proti: 0   zdrželi se: 0  
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Bod 3) Kontrola zápisu, plnění usnesení a úkolů z minulého zasedání DSOT 
 

Předseda DSOT Ing. Roman Forfera informoval přítomné o stavu plnění usnesení a úkolů 
z minulého jednání DSOT.  
 
Usnesení č. 11/2023 

DSOT schválil kontrolu zápisu a plnění usnesení včetně úkolů z minulého zasedání svazku.  
 

Výsledek hlasování:  pro: 5   proti: 0   zdrželi se: 0  
  
 
Bod 4) Finance  

 

– závěrečný účet DSOT 2022 

Předseda DSOT Roman Forfera informoval přítomné o auditu za rok 2022, který byl „bez chyb 
a nedostatků“. Dále informoval o vyvěšení závěrečného účtu DSOT za rok 2022 (Příloha č. 1) a 
účetní závěrce za rok 2022 (Příloha č. 2) na úředních deskách členských obcí.  
 
Usnesení č. 12/2023 

DSOT schválil závěrečný účet svazku obcí Tolštejn za rok 2022. 
 

Výsledek hlasování:  pro: 5   proti: 0   zdrželi se: 0  
 
 
Usnesení č. 13/2023 

DSOT schválil podle § 4 odst. 8 písm. w) zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví a § 84 odst. 2 písm. 
b) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, účetní závěrku svazku obcí Tolštejn sestavenou ke dni 31. 12. 
2022.  
 

Výsledek hlasování:  pro: 5   proti: 0   zdrželi se: 0  
 
 
– rozpočtová změna č. 1/2023  
Předseda DSOT Roman Forfera předložil ke schválení první rozpočtovou změnu tohoto roku, 
která spočívá v daru 40.000,- Kč na Tour de Feminin (Příloha č. 3). 
 
Usnesení č. 14/2023 

DSOT schválil rozpočtovou změnu č. 1.  
 

Výsledek hlasování:  pro: 5   proti: 0   zdrželi se: 0 

 

 

- čerpání rozpočtu 1-3/2023  
Předseda DSOT Roman Forfera seznámil přítomné s čerpáním rozpočtu za leden až březen 2023. 
Poděkoval přítomným starostům za zaplacení členských příspěvků a připomněl, že Rybniště platí 
členský příspěvek postupně v hotovosti, čímž dochází k doplnění pokladny svazku. Na konci roku 
pak Rybniště doplatí zbytek částky do výše členského příspěvku převodem na účet svazku. 
 
Usnesení č. 15/2023 
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DSOT schválil čerpání rozpočtu 1-3/2023. 
 
Výsledek hlasování:               pro: 5                         proti: 0                        zdrželi se: 0  

 
 
Bod 5) Místní energetická koncepce – žádost o dotaci na MPO 
 

Předseda DSOT Roman Forfera informoval přítomné, že na minulém zasedání byla schválena 
žádost o dotaci na projekt SECAP. Zároveň informoval o projektu Own Your Secap, kdy jsme na 
minulém zasedání schválili spolupráci se společností Seven, která nám SECAP zpracuje v rámci 
dotace, kterou společnost SEVEN získala. Dále informoval o existenci dotačního titulu 
Ministerstva průmyslu a obchodu „Místní energetická koncepce“, a doplnil informace o 
podmínkách dotačního titulu.  
K místní energetické koncepci proběhla krátká diskuze k alokaci. 

Uvedl, že po zjištění nových skutečností dospěl k názoru, že bude výhodnější zažádat o dotaci na 
komplexní zpracování Místní energetické koncepce na MPO a navrhl revokaci usnesení č. 6/2023 
k projektu SECAP. Zástupci obcí s ním souhlasili a dohodli se, že Varnsdorf si, vzhledem k počtu 
obyvatel, zažádá o dotaci k tomuto projektu samostatně (čím více obyvatel je ve spolku obcí, tím 
menší je míra dotace a větší míra spolupráce).  
Dále Roman Forfera informoval, že byl prodloužen projekt energetického managementu do 
30.04.2023 a že do 31.05.2023 musí být předložena závěrečná zpráva. Ke konci května proběhne 
setkání s p. Svobodou ohledně zhodnocení a výsledků projektu. 
 
Usnesení č.16/2023 

DSOT revokoval usnesení č. 6/2023. 
 
Výsledek hlasování:                  pro: 5                      proti: 0                    zdrželi se: 0 

 

Usnesení č. 17/2023 

DSOT schválil podání žádosti o dotaci na místní energetickou koncepci na MPO. 
 
Výsledek hlasování:                 pro: 5                     proti: 0                      zdrželi se: 0 

 
 
Bod 6) OwnYourSECAP – průběh projektu, nezbytná spolupráce 

 
Předseda DSOT Roman Forfera informoval o setkání s p. Stašou. Je potřeba zasílat hodně dat, 
pokud bude potřeba, pomůže s tím p. Svoboda. Roman Forfera rozešle zástupcům obcí e-mail od 
p. Staši s informacemi o tom, jaká data a do kterého termínu se mají poslat. S případnými dotazy 
se obce mohou obracet na p. Svobodu nebo p. Stašu.  
 
K uvedeným tématům nebyla přijata žádná opatření, rozhodnutí ani usnesení, nebyly zadány žádné 

úkoly. 

 

 

Bod 7) Sportovní hry škol – středa 31.5.2023 – program, organizace, stav sportovišť 
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Zástupci obcí obdrželi Propozice her a Návštěvní řád sportovního areálu. Po úpravě Propozic se 
tyto rozešlou obcím a školám. 
Josef Zoser upozornil, že některé obce mají problém sestavit tým čítající 22 dětí, přesto se jejich 
počet nemění. Dále upozornil na to, že Dolní Podluží má za úkol dodat tabulky. Loni se musely 
na místě opravovat. V případě nutnosti dodá tabulky Jiřetín pod Jedlovou. 
Všichni přítomní se dohodli, že slib nebudou přednášet děti vítězného týmu loňských her, ale 
organizátor a děti ho pouze odsouhlasí. 
Roman Forfera upozornil na špatný stav minigolfu. Josef Zoser slíbil, že se to pokusí dát do 
pořádku. Pokud některé jamky nepůjdou opravit, tak se vyškrtnou. 
Josef Zoser sdělil, že na hry pozval také starosty z Dobrovolného svazku obcí Sever. 
V případě deštivého počasí může Josef Zoser, jako hlavní pořadatel sportovních her, jeden až dva 
dny před termínem hry zrušit. 
Roman Forfera připomněl, že z rozpočtu DSOT lze proplatit dopravu, svačiny a pohár pro vítěze. 
Josef Zoser krátce hovořil o sportovním areálu, Eurodomu, plánované cyklostezce kolem štoly 
a plánech o budoucnosti statku. Dále se zmínil, že obec Jiřetín pod Jedlovou shání průvodce do 
štoly. 
 
Usnesení č. 18/2023 

DSOT schválil směrnice pro sportovní hry dětí. 
 
Výsledek hlasování:              pro: 5                          proti: 0                       zdrželi se: 0                      

 

 

Bod 8) Tolštejnské slavnosti 2023 – termín, program, organizace, financování  

 
Předseda DSOT Roman Forfera přivítal Petru Vojtěchovou a předal slovo jí a Renátě Ivanové. 
která přítomné informovala o schůzce s Petrou Vojtěchovou a Stanislavou Zoserovou 
(organizátorky Tojštejnských slavností), kde se shodly na základních kompetencích týkajících se 
organizování slavností v roce 2023. Dále informovala o nákladech spojených s pořádáním  
Tolštejnských slavností v předchozím roce. Rozpočet na rok 2022 byl okolo 143 000,-- Kč s tím, 
že uvedená částka neobsahuje náklady za pronájem pódia. Pro rok 2023 je v rozpočtu DSOT 
určeno 80 000,-- Kč.  Další náklady hradí obec Jiřetín pod Jedlovou (počítá se s cca 60 000,- Kč) 
– bude se to řešit na nejbližším zastupitelstvu. 
Slovo si vzala Petra Vojtěchová. Informovala přítomné, že byl vznesen návrh, aby Tolštejnské 
slavnosti putovaly po všech obcích svazku. Uvedené bylo všemi zamítnuto. Dále zmínila, že chybí 
jakákoliv  propagace slavností, fotky, videa atd., což je škoda. K tématu Josef Zoser sdělil, že má 
hodně fotek, ale nikdy si o ně nikdo neřekl. Petra Vojtěchová dále přednesla návrh k průběhu 
organizace slavností: dopoledne pohádka pro děti a dobové dílničky, oficiální zahájení ve 13:00 
hod., byly osloveny tři kapely a pokud budou finance, tak budou dva dobové vstupy (třeba kejklíři). 
Podoba Světluškového pochodu ještě není upřesněna, uvidí se po schůzce se zástupcem agentury, 
která pořádání slavností zaštiťovala v minulých letech. Stále shánějí zvukaře.  
Josef Zoser informoval, že stánky jsou zde zadarmo a dílničky chtějí, aby jim bylo zaplaceno. Jan 
Šimek navrhoval, aby se alespoň místo pro stánky s občerstvením zpoplatnilo. Petra Vojtěchová 
s ním souhlasila a navrhla, aby regionální výrobci byli od poplatku za stánek osvobozeni. 
Stánky dodá Jiřetín pod Jedlovou. 
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Josef Zoser zmínil, aby se zajistilo otevření restaurace na Tolštejně a krátce hovořil o opravě 
rozhledny a restaurace na Jedlové. V červenci se bude konat slavnost ke 30ti letům znovuotevření 
rozhledny. 
Petra Vojtěchová informovala, že stany zapůjčí hasiči z Horního Podluží, Petr Hoření ji upozornil, 
aby se s nimi zkontaktovala, protože s jedním bylo něco v nepořádku. Dále zmínila, že pokud by 
někdo chtěl prezentovat nějaký spolek jeho vystoupením, tak bude ráda. Dotazovala se, kdo bude 
mít na starosti zapojení stánků k elektrice. Roman Forfera zmínil, že to měl na starosti Bohuslav 
Kaprálik. Renáta Ivanová řekla, že to dělal Petr Heinrich a Jiřetín pod Jedlovou to zajistí, potřebuje 
ale znát všechny požadavky na kilowaty atd. Josef Zoser požádá místního elektrikáře pana 
Kurandu.  
Pro případ výpadku elektrické energie se zapůjčí od hasičů centrály a pokud bude cokoliv potřeba 
osloví se hasiči z Horního Podluží. Sety na sezení zajistí Jiřetín p. J. a pokud bude potřeba, tak i 
ostatní obce. 
Josef Zoser informuje, že p.Louka už slavnosti moderovat nebude. 
Petr Hoření se dotázal na pasáž se starosty, uvedené bude ještě řešeno. 
 
 
Bod 9) Různé  

 

Roman Forfera informoval, že hovořil s p. Hřebíčkem o strategii ohledně seniorů. Zjistil, že 
Chřibská tam nemá uvedený klub důchodců, R. Forfera potřebná data dodá. 
 
Dále sdělil, že ho oslovili z kraje kvůli propagační jízdě za dědictvím na kole a pěšky. Nabídl 
ostatním, jestli nemá zájem jet někdo jiný. Nikdo z přítomných neprojevil zájem, za DSOT se tedy 
zúčastní R. Forfera. 
 
Jan Šimek hovořil o představení generelu nemocnice v Rumburku. První část zahrnuje stavbu nové  
budovy  s emergency, chirurgií a internou, která bude napojená na stávající budovu. Hotová by 
měla být do konce roku 2027. Druhá část zahrnuje stavbu budov v areálu (transfuzní stanice atd.) 
a má být dokončená do konce roku 2032. To vše za chodu stávajících oddělení. Třetí část zahrnuje 
uzavření a modernizaci stávající budovy a dokončení je plánované do konce roku 2037. Souběžně 
s tím se bude modernizovat budova polikliniky. Pokud mu prezentace přijde do e-mailu, rozešle ji 
ostatním. Dále hovořil o důvodu dlouhého dojezdu sanitek záchranné služby. Tím je chybějící 
personál v rumburské nemocnici a nutnost převážet pacienty až do Děčína. 
 
Roman Forfera se ptal na digitální technickou mapu. Varnsdorf ji má a ostatní obce to řeší. 
 
Josef Zoser sdělil, že byl osloven Euroregionem Nisa s možností žádat o dotace na projekty na 
česko-polské a česko-německé hranici. Podmínkou je dopad pro obě strany. Všichni přítomní se 
dohodli, že na příští zasedání svazku pozvou pana Havlíčka a on jim představí prezentaci. 
 
Josef Zoser informoval o vypadávání kamení a vyplavování vody a jílu na cestu k lávce na Šébru. 
Roman Forfer zmínil, že by se s tím mohli obrátit na dodavatele stavby. Nakonec se dohodli, že to 
Jiřetín posbírá a udělá rýhu na odvod vody, pokud to půjde. 
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Josef Zoser se přítomných dotázal, zda někdo pojede na krajský Spolek pro obnovu venkova. 
Roman Forfera sdělil, že dal plnou moc panu Beštovi, Josef Zoser to udělá taky. 
 
Josef Zoser se ptal, zdali někdo nemá navíc materiál na opravu ochozu na Tolštejně (za rytířem). 
Roman Forfera řekl, že jim možná zbydou nějaké fošny po opravě lávky. Jiřetín p.J. je případně 
odkoupí.  
    
 
 
Bod 10) Diskuse a závěr 
 

Žádné příspěvky do diskuse. 
 
Předseda poděkoval přítomným za účast na zasedání a informoval, že termín příštího zasedání 
spolku bude 23.06.2023 ve Varnsdorfu v 8:30 hodin. 
 
Jednání bylo ukončeno v 11:10 hod. 
 
 
Ing. Roman Forfera 
předseda DSOT 
 

 

 

Přílohy: 

1. Závěrečný účet 
2. Účetní závěrka 
3. Rozpočtová změna 
 
 
 
V Jiřetíně pod Jedlovou 27.04.2023     
 
Zapsala: Petra Žáková 


